

**WATER REPELLENT
PROTECTOR STAIN & UV BARRIER**

**IMPERMÉABILISANT
PROTECTEUR ANTITACHE & ÉCRAN UV**



Long lasting and high performance water repellent & stain protector with UV barrier which coats the fibers of canvas and fabrics thus making them waterproof and stain resistant. Use to protect tent, clothing, shoe, fabric furniture, car seat and carpet.

Maximum protection against water and moisture infiltrations. Protects efficiently against stain, embedded grime and dust. Durable UV barrier that protects against the sun. Long lasting action. Excellent for natural or synthetic fabric and leather. Transparent finish that protects original colours. Makes surfaces easier to clean. Allows canvas and fabric to breathe and remain flexible.

DIRECTION FOR USE: 1- Use **MAGIC-BOSS™ CITRUS CLEANER** to clean the surface to be treated and let dry. 2- Shake **MAGIC-BOSS™ WATER REPELLENT** well before using. 3- First test the product on an inconspicuous area of each type of surface prior to treating. 4- Use at a temperature higher than 18°C (65°F). 5- Hold nozzle 25 cm (10 in.) from surface and spray moderately with an even sweeping motion. 6- Let dry 1 hour on fabric and 6 hours on leather. 7- Apply a second coat if necessary. **WARNING:** Do not apply on suede. **LIMITED WARRANTY:** The manufacturer limits its responsibility to the refund of the product purchase price only. **STORAGE:** KEEP FROM FREEZING.

Imperméabilisant, antitache & protecteur ultra performant longue durée avec écran UV qui enrobe les fibres des toiles & tissus pour ainsi les rendre étanches à l'eau et résistants aux taches. Utiliser pour protéger tentes, vêtements, chaussures, meubles de tissu, sièges et tapis d'auto.

Protection maximale contre les infiltrations d'eau et d'humidité. Protège efficacement contre les taches, l'incrustation de saletés et la poussière. Écran UV durable qui protège du soleil. Action longue durée. Excellent sur tissus naturels ou synthétiques et le cuir. Fini transparent qui protège les couleurs originales. Facilite le nettoyage des surfaces. Permet aux toiles et tissus de respirer et de conserver leur souplesse.

MODE D'EMPLOI: 1- Utiliser **MAGIC-BOSS™ NETTOYANT AUX AGRUMES** pour nettoyer la surface à être traitée et laisser sécher. 2- Bien agiter **MAGIC-BOSS™ IMPERMÉABILISANT** avant l'utilisation. 3- Faire l'essai du produit sur une partie discrète de chaque type de toile et tissu avant de traiter. 4- Utiliser à une température supérieure à 18°C (65°F). 5- Tenir à une distance de 25 cm (10 po.) et vaporiser modérément et uniformément avec un mouvement de balayage. 6- Laisser sécher au moins 1 heure sur tissu et 6 heures sur cuir. 7- Appliquer une deuxième couche si nécessaire. **AVERTISSEMENT:** Ne pas utiliser sur du suède. **GARANTIE LIMITÉE:** Le fabricant limite sa responsabilité au remboursement du prix d'achat du produit seulement. **ENTREPOSAGE:** ÉVITER LE GEL.

CONTENTS AND FUMES MAY CATCH FIRE. CONTENTS HARMFUL. MAY IRRITATE EYES. MAY IRRITATE SKIN. CONTAINER MAY EXPLODE IF HEATED. Do not smoke. Use only in a well-ventilated area. Keep away from flames, such as a pilot light, and any object that sparks, such as an electric motor. Handle with care. Do not swallow. Do not get in eyes or on skin or clothing. Do not breathe fumes. Keep out of reach of children. Do not puncture. Do not burn. Store away from heat. Wear rubber gloves and chemical safety glasses. Wear respirator in confined spaces. **FIRST AID TREATMENT:** Contains: Ethyl acetate, heptane, isobutane, propane and petroleum distillates. If swallowed, call a Poison Control Centre or doctor immediately. Do not induce vomiting. If person is unconscious, obtain medical attention immediately. If in eyes, rinse with water for at least 15 minutes. If on skin, rinse well with water. If on clothes, remove clothes. If breathed in, move person to fresh air.

LE CONTENU ET LES ÉMANATIONS PEUVENT S'ENFLAMMER. CONTENU NOCIF. PEUT IRRITER LES YEUX. PEUT IRRITER LA PEAU. CE CONTENANT PEUT EXPLOSER S'IL EST CHAUFFÉ. Ne pas fumer. N'utiliser que dans un endroit bien aéré. Tenir loin des flammes, telle une flamme pilote, et de tout objet produisant des étincelles, tel un moteur électrique. Manipuler avec soin. Ne pas avaler. Éviter tout contact avec les yeux, la peau et les vêtements. Ne pas respirer les émanations. Tenir hors de la portée des enfants. Ne pas perforez. Ne pas brûler. Conserver loin des sources de chaleur. Porter des gants en caoutchouc et des lunettes de protection à l'épreuve des éclaboussures de produits chimiques. Porter un respirateur autonome dans les espaces clos. **PREMIERS SOINS:** Contient: Acétate d'éthyle, heptane, isobutane, propane et distillats de pétrole. En cas d'ingestion, appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin. Ne pas provoquer le vomissement. Si la personne est inconsciente, appeler immédiatement un médecin. En cas de contact avec les yeux, rincer avec de l'eau pendant 15 minutes. En cas de contact avec la peau, bien rincer avec de l'eau. En cas d'inhalation, transporter à l'air frais la personne exposée.



1150

PHOSPHATE FREE
SANS PHOSPHATE

UPC: 6 28452 13103 7

CONCENTRATED FORMULA
FORMULE CONCENTRÉE



St-Hyacinthe, QC J2R 1E4
1 800 771-6728

